

Erste Preisanpassung seit 2004

Im Jahr 2004 sind wir mit **9 Marken** und einem begrenzten Funktionsumfang in partslink24 gestartet. Heute begeistern wir Sie als partslink24 Nutzer mit bis zu **48 Marken** und vielen nützlichen **Funktionserweiterungen**.

Doch der stetig wachsende Funktions- und Markenumfang und damit verbundene Entwicklungsaufwand zwingen nun leider auch uns, eine **moderate Anpassung unserer Abonnementpreise für partslink24** vorzunehmen.

Ab dem **03.05.2023** gelten nebenstehende neue Abonnementpreise (netto). Die Bruttopreise sind abhängig vom jeweils gültigen Mehrwertsteuersatz.

First price adjustment since 2004

In 2004, partslink24 started with **9 brands** and a limited range of functions. Today, every partslink24 user has access to up to **48 brands** and many useful **new functions**.

The decision, we had to take now, is based on the constantly growing number of participating brands and range of functions and the development work this requires. In addition to the effects of inflation and rising prices, we have no other choice but **to adjust our subscription prices for partslink24**.

As of 3 May 2023, the adjacent new prices (net) for catalogue subscriptions apply. The gross prices are subject to the applicable VAT rate.

Fair & transparent!



Jahresabonnement/ yearly subscription

alt old	neu new
205 SEK	250
150 DKK	175
90 PLN	105
20 USD	23
3000 JPY	3450
1090 ARS	2000
360 MXN	415

Monatsabonnement/ monthly subscription

alt old	neu new
255 SEK	300
187,5 DKK	220
112 PLN	130
30 USD	35
3750 JPY	4320
1380 ARS	2500
450 MXN	520

Tageszulassung/ one day access

alt old	neu new
102 SEK	120
75 DKK	90
45 PLN	54
10 USD	12
1500 JPY	1725
500 ARS	1000
180 MXN	210

Jahresabonnement/ yearly subscription

alt old	neu new
70 BRL	90

Halbjahresabonnement/ half yearly subscription

alt old	neu new
80 BRL	98

Quartalsabonnement/ quarterly subscription

alt old	neu new
85 BRL	103